

Date: 28/12/2021

التاريخ : 28 / 12 / 2021

Mr. Hamed Ahmed Ali  
Chief Executive Officer  
Dubai Financial Market  
Dubai, UAE

السيد / حامد أحمد علي المحترم  
الرئيس التنفيذي  
سوق دبي المالي  
دبي - الإمارات العربية المتحدة  
تحية طيبة وبعد.

**Subject: Board of Directors meeting results**

**الموضوع: نتائج اجتماع مجلس الإدارة**

Refer to the above mentioned subject, and to the requirements of the module Ten of the Executive Bylaws of law regarding establishment of Capital Market Authority related to the disclosure of Material Information, Disclosure form of Material Information is attached.

بالإشارة للموضوع أعلاه ، واستنادا إلى أحكام الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية ، مرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Best Regards.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير.

شركة المدينة  
للتمويل والاستثمار  
AL-MADINA FOR FINANCE AND INVESTMENT

محمد خشاب

Mohammad Khashab  
Secretary of BOD

محمد خشاب  
أمين سر مجلس الإدارة



شركة المدينة  
للتمويل والاستثمار  
AL-MADINA FOR FINANCE AND INVESTMENT.

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية  
Disclosure form of Material Information

2021 / 12 / 28		التاريخ Date
Al-Madina For Finance And Investment Co.	شركة المدينة للتمويل والاستثمار	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company
According to the instructions of the Capital Market Authority , The Board of Directors of Al-Madina Finance and Investment Company decided by passing to approve the application of the Disciplinary Board Resolution on Violation No. (24/2021 Disciplinary Board) (12/2021 Authority) and to issue the Interim Consolidated financial information for the third quarter of the year 2021 which ended on 30 September 2021 to reflect the implementation of the Authority's decision.	بناء على تعليمات هيئة أسواق المال قرر مجلس إدارة شركة المدينة للتمويل والاستثمار بالتمرير الموافقة على تطبيق قرار مجلس التأديب في المخالفة المقيدة برقم (2021/24 مجلس تأديب) (2021/12 هيئة) وإصدار البيانات المالية المرحلية المجمعة لفترة الربع الثالث لعام 2021 والمنتهي في 30 سبتمبر 2021 بحيث تعكس تنفيذ قرار الهيئة.	المعلومة الجوهرية Material Information
The financial impact will be determined after review and audit by the external auditor	سيتم تحديد الأثر المالي بعد المراجعة والتدقيق من قبل مراقب الحسابات الخارجي	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position

شركة المدينة  
للتمويل والاستثمار  
AL-MADINA FOR FINANCE AND INVESTMENT

محمد خشاب

Mohammad Khashab  
Secretary of BOD

محمد خشاب  
أمين سر مجلس الإدارة